
 

 

Schriftelijke vragen  

Datum:    5 november 2018 

Vragensteller:    ELAN 

Onderwerp:    pinbeleid gemeentehuis  

Gesteld aan:   College 

Gewenste beantwoording: Schriftelijk 

 

Geacht College,  

 

De volgende vragen wilde ik stellen n.a.v. de ledenbrief van de VNG inzake het pinbeleid bij 
gemeenten. 
 
Hierin staat dat : "Inwoners kunnen worden gestimuleerd om per pin te betalen, maar voor hen die 
dat niet kunnen of willen, moet er maatwerk worden geleverd en moet worden voorzien in een 
mogelijkheid om contant te betalen." 
 
-Gaat de gemeente zoals het hoort volgens de Minister van Binnenlandse Zaken, de ECB en de VNG 
het weer mogelijk maken, dat onze inwoners weer contant kunnen betalen bij de balie? 
-Wanneer kan iedere inwoner van Cranendonck weer contant betalen op het gemeentehuis? 
 
Met hartelijke groet, 
 
Patrick Beerten 

 

 

       


